
Møte SU/SMU  

Eide skole 

15. oktober kl. 18.00 2020. 

Til stede: Anna Elise Svennevig og Line Ditlefsen Haugen- FAU, Malin Gilje – 

elevrådsleder, Sølvi Kleiva Ugland – lærer, Solfrid Heien-andre ansatte, Ann M 

Knutsen – rektor, Kjersti Rørmoen – politiker. 

Ann ledet møtet og de forskjellige representantene presenterte seg, og vi gikk 

igjennom SU og SMU sine oppgaver.  

Ann gikk igjennom virksomhetsplanen som skolen har jobbet mye med de siste 

årene, den blir oppdatert hver høst. Det jobbes mye med det psykososiale 

miljøet, og § 9a skal implementeres. Det er viktig å få på plass gode rutiner som 

sikrer at ungene har det bra og at de høres. Skolen har 3 målbare mål i 

virksomhetsplanen. 

Trivselsleder: hver klasse har noen elever som er trivselsledere, de arrangerer 

leker og passer på at alle har det greit. De har gått på TL-kurs, der de lærer nye 

leker. 

Elevrådet: de har møte annenhver uke med 8 representanter fra 4.-7.kl. 

Oppgaven til elevrådet er å ta med seg saker fra klassene når de har hatt 

klasseråd. Det kan være saker fra tidligere elevråd, og saker som er lite 

kostnadskrevende og orden opp i f. eks flere baller. Elevrådet deler også ut 

epler fra saniteten, har underholdning på juleavslutning m.m.  

Økonomi: Eide skole har kommet svært dårlig ut når det gjelder tildeling av 

midler det siste året. Det er flere kriterier som legges til grunn, og 

ressursfordelingmodellen som brukes nå gir skolen lite å rutte med. Det meste 

går til faste utgifter som lønn m.m., og lite til drift. Elevene får snart Ipad fra 

kommunen, men det følger ikke med tastatur og headset, det må skolen kjøpe 

selv. Smartboard og annet utstyr må også oppgraderes, og det er det ikke 

penger til.  

Det er et veldig godt miljø på skolen for tiden, og lite konflikter. Elevene leker 

godt, det er bra samhold og alle er inkludert. Det er også flere vakter ute i 

friminuttene, dette bidrar til et tryggere miljø for alle.  


